
-POSLANECKÁ SNĚMOVNA
2022

9. volební období

Z Á P I S
z 19. schůze

výboru pro obranu,
která se konala v úterý 22. listopadu 2022

v budově Poslanecké sněmovny, Sněmovní 4, 118 26 Praha 1
místnost č. 311B 

Návrh programu jednání:

1. Schválení pořadu schůze.

2. Návrh na působení sil a prostředků rezortu Ministerstva obrany na
území členských států Evropské unie, v Iráku, Kuvajtu a Kosovu do
roku  2024  s výhledem  na  rok  2025  a  na  pobyt  příslušníků
ozbrojených  sil  Ukrajiny  a  členských  států  EU  na  území  České
republiky do roku 2023 /sněmovní tisk č. 339/.

3. 4.  doplněk k účasti  ozbrojených sil  České republiky na vojenských
cvičeních mimo území České republiky a účasti ozbrojených sil jiných
států  na  vojenských  cvičeních  na  území  České  republiky  v roce
2022 /sněmovní tisk č. 338/.

4. Informace Ministerstva obrany o koncepci vrtulníkového letectva. 

5. Informace AČR a MO o plánovaném nákupu ručních útočných granátů.

6. Koncepce a použití bezpilotních prostředků v Armádě ČR.

7. Informace k vývoji na Ukrajině – uzavřené jednání.

8. Termín a pořad příští schůze výboru pro obranu, různé.

Přítomní poslanci: J. Bělica, S. Blaha, J. Flek, J. Hofmann, J. Horák, K. Krejza, P.
Liška, L. Metnar, M. Opltová, P. Růžička, L. Wenzl, P. Žáček, M. Ženíšek /13/.

Omluveni: M. Janulík, M. Ratiborský, R. Vích /3/.

Hosté: místopředseda  PS  PČR  Ing.  Jan  Bartošek,  předseda  Stálé  komise  pro
kontrolu činnosti  Vojenského zpravodajství  Robert  Králíček,  poslanec PharmDr.
Petr Fifka;

ministryně  obrany  Mgr.  Jana  Černochová,  náměstek  ministryně  obrany  Mgr.
Daniel Blažkovec, náměstek pro řízení sekce obranné politiky a strategie PhDr.
Jan Jireš, Ph. D., náměstek pro řízení sekce vyzbrojování a akvizic Mgr. Lubomír
Koudelka, zástupce sekce vyzbrojování a akvizic plk. Ing. Pavel Seman;
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náčelník GŠ AČR genmjr.  Ing.  Karel  Řehka,  velitel  Velitelství  pro operace AČR
genpor. Ing. Josef Kopecký, MSc., zástupce ředitele sekce rozvoje sil MO brig. gen.
Ing. Jaroslav Míka, zástupce ředitele sekce zpravodajského zabezpečení AČR MO
plk. Ing. Pavel Nakládal, zástupce sekce Logistiky pplk. Ing. Michal Kovařík;

ředitel  Vojenského zpravodajství  genpor.  Ing.  Jan  Beroun,  ředitel  analytického
oddělení VZ plk. gšt. Ing. Jiří Paďour;

náčelník Vojenské policie plk. Mgr. Otakar Foltýn.

K     bodu 1:
Schválení programu schůze.

Předseda  výboru  L.  Metnar  zahájil  19.  schůzi  výboru  pro  obranu,  přivítal
přítomné hosty a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. 

Ověřovatelkou  pro  tuto  schůzi  výboru  byla  určena  poslankyně  Michaela
Opltová.

Následně předseda výboru L. Metnar uvedl, že program schůze byl členům
výboru  rozeslán  elektronickou  poštou  a  požádal  přítomné  členy  výboru  o
případné  návrhy  na  doplnění  či  změnu  programu.  Nikdo  z přítomných  členů
výboru jiný návrh programu nepředložil, přihlásil se pouze  velitel Velitelství pro
operace AČR genpor. Ing. Josef Kopecký, MSc s žádostí o uzavření jednání v bodě
4  -  Informace  Ministerstva  obrany  o  koncepci  vrtulníkového  letectva  a  6  -
Koncepce a použití bezpilotních prostředků v Armádě ČR. O navrženém programu
19. schůze hlasovat (13/ 0/ 0) /hlasování č. 1/.

Návrh byl přijat a tím byl schválen program 19. schůze výboru.

K bodu 2:  
Návrh na působení sil a prostředků rezortu Ministerstva obrany na území
členských států Evropské unie, v Iráku, Kuvajtu a Kosovu do roku 2024
s výhledem na rok 2025 a na pobyt příslušníků ozbrojených sil Ukrajiny a
členských států EU na území České republiky do roku 2023 /sněmovní tisk
č. 339/.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 2 a požádal o úvodní
slovo  ministryni  obrany  J.  Černochovou.  Ta  uvedla,  že  návrh  je  předkládán
společně s rezortem Ministerstva zahraničních věcí k projednání a ke schválení.
Doplnila, že vláda návrh schválila dne 16. listopadu 2022 usnesením č. 946. 

Dále ministryně obrany J. Černochová sdělila, že návrh mandátu vychází ze
zahraničně  politických  a  bezpečnostních  priorit  České  republiky,  které  jsou
výrazně ovlivněny ruskou agresí proti Ukrajině a proto je prioritou předkládaného
návrhu  pomoc  s  výcvikem ukrajinských  vojáků  v zájmu  úspěšného  boje  proti
ruskému  agresorovi.  Uvedla,  že  Evropská  unie  dne  17.  října  2022  schválila
asistenční misi pro Ukrajinu zaměřenou na výcvik ukrajinských vojáků na území
členských států EU. Dodala, že vedle této mise řada členských zemí EU již cvičí
nebo  se  připravuje  cvičit  ukrajinské  vojáky  na  vlastním  území  na  základě
dvoustranných  dohod.  Zmínila,  že  příspěvek  ČR  Ukrajině  v podobě  přípravy
vojáků navrhuje rezort MO realizovat ve dvou částech. V první části by se jednalo
o vyčlenění  do 55 osob pro působení  v unijní  asistenční  misi  pro Ukrajinu na
území jiných členských států EU do roku 2024. Doplnila, že půjde o vojáky, kteří
budou vysláni do velitelských struktur asistenční mise, případně o instruktory a
malé výcvikové týmy, které by působily na území EU. Druhá část by se týkala
výcviku ukrajinských vojáků na našem území, který v předkládaném materiálu
souvisí s návrhem na schválení pobytu do 800 osob na území ČR. Doplnila, že
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aktuální požadavek Ukrajiny je v rozsahu pěti čtyřtýdenních výcvikových cyklů
uskutečněných na území ČR do konce roku 2023. 

Ministryně obrany J. Černochová uvedla, že výcvik příslušníků ozbrojených sil
Ukrajiny na území ČR je organizován na základě bilaterálních jednání s Ukrajinou,
ale je předpoklad, že dojde k jeho převedení pod asistenční misi EU, avšak i poté
bude výcvik  pokračovat  na  území  ČR.  Dodala,  že  ve  chvíli,  kdy  bude  výcvik
převeden pod misi EU, tak rezort MO bude mít možnost finančních kompenzací. 

Dále se ministryně obrany J. Černochová věnovala dalším misím, které jsou
zahrnuty  v předkládaném  návrhu.  Sdělila,  že  v létě  byl  vládou  a  oběma
komorami Parlamentu schválen mandát na působení v zahraničních operacích do
roku  2024  a  doplnila,  že  během předkládání  návrhu  zdůraznila,  že  návrh  na
zapojení vojáků AČR v EUTM v Mali a Iráku případně předloží ještě samostatně
v podzimních měsících. Sdělila, že situace v Mali je ještě složitější, než byla v létě
a  není  vyhlídka  na  nějaké  výrazné  zlepšení,  proto  bylo  rozhodnuto,  že  bude
ukončeno působení  AČR ve výcvikové misi  EU v Mali  ke konci  letošního roku.
Dodala, že v současné době probíhá odsun vojáků a techniky z Mali zpátky do ČR,
vše by se mělo zvládnout do konce roku 2022, tudíž mandát, který AČR v Mali
plnila, bude splněn do posledního dne beze zbytku. 

Následně ministryně obrany J. Černochová zmínila situaci v Iráku a sdělila, že
vnitropolitická situace tam zůstává i  nadále složitá,  nicméně jistý pokrok tam
nastal,  v polovině  října  2022  byl  zvolen  irácký  prezident  a  irácký  parlament
schválil  vznik  nové vlády.  Uvedla,  že  iráčtí  představitelé  netrvají  na  ukončení
spojenecké přítomnosti v zemi, řada z nich ji naopak oceňuje a podporuje, a to je
i  důvod,  proč  je  předkládán  návrh  na  pokračování  přítomnosti  AČR  v Iráku
v letech 2023, 2024 a to v počtu do 20 osob. 

V závěru  svého  vystoupení  ministryně  J.  Černochové  ještě  zmínila  misi
v Kosovu,  kdy Česká republika obdržela  nabídku k dočasnému zapojení  se  do
italské  jednotky  Carabinierů  v rámci  KFOR  v Kosovu.  Upřesnila,  že  rezort  MO
nabídku přijal  a jednotku do 40 osob navrhl v Kosovu nasadit v rozmezí od 1.
července  2023  do  31.  prosince  2024.  Dodala,  že  celkový  objem  finančních
prostředků  potřebných  pro  navrhované  působní  v zahraničí  do  roku  2024  se
odhaduje na 306 mil. Kč, na zabezpečení pobytu ukrajinských vojáků za účelem
výcviku na území ČR do roku 2023 se vyčleňuje do 975 mil.  Kč,  odhadované
finanční náklady budou hrazeny z rozpočtové kapitoly MO, náklady na výcvikové
moduly  převedené  pod  unijní  výcvikovou  misi  budou  do  určité  míry  ČR
refundovány,  a  to  prostřednictvím  finančních  nástrojů  EU.  Zdůraznila,  že
navrhovanými aktivitami ČR rozšiřuje svou podporu Ukrajině v boji  proti  ruské
agresi  a  přispívá  ke  stabilizaci  bezpečnostní  situace  v dalších  krizových
regionech,  což  ČR  dále  potvrzuje  jako  zemi,  která  je  zodpovědným  a
respektovaným spojencem a partnerem. 

Úvodní  slovo  ministryně  obrany  doplnil  velitel  Velitelství  pro  operace  AČR
genpor. J. Kopecký. Ten z vojenského odborného hlediska doplnil k předloženému
návrhu informace o připravenosti AČR k zapojení sil a prostředků splnit národní a
mezinárodní závazky v rámci operace NATO, EU a vůči partnerům. Sdělil, že v této
bezprecedentní době i nadále zůstává prioritou pro AČR stabilizace bezpečnostní
situace na východním křídle Aliance a podpora Ukrajiny. V souladu s operačními
plány  AČR  posílila  přítomnost  na  východní  hranici  Aliance  na  Slovensku  a  je
připravena pod hlavičkou výcvikové mise EU Military Assistant Mission to Ukraine
(EUMAM) a  dle  bilaterálních  závazků  se  aktivně  podílet  na  výcviku  vojenských
jednotek, a to jak na území ČR, tak i v zahraničí. Upřesnil, že hlavní těžiště výcviku
ukrajinských  ozbrojených  sil  bude  na  území  ČR  realizováno  ve  vojenském
výcvikovém prostoru Libavá, kde bude cvičit v rotačních cyklech, vždy cca 30 dní
výcviku, až pět mechanizovaných praporů v počtu do 700 osob a výcvik cca 100
specialistů základních, chemických, ženijních a zdravotnických kurzech. 
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Dále genpor. J. Kopecký zmínil další významný příspěvek AČR, což je odborný
výcvik v rámci mise EUMAM v zahraničí na území Polska a Německa, kde se plánuje
nasadit do velitelských struktur do 5 osob, které tam budou trvale a budou působit
ve štábech. Doplnil, že AČR je také připravena vyčlenit výcvikové týmy v počtu do
50  specialistů  pro  zabezpečení  výcviku  v oblasti  zaměřených  na  taktickou,
chemickou, ženijní a zdravotnickou přípravu. Upřesnil, že hlavním cílem je připravit
jednotky z Ukrajiny a specialisty po základní přípravě, kterou budou provádět na
svém území pro operační nasazení do bojových operací. 

Následně genpor. J. Kopecký sdělil, že v návaznosti na projednávaný mandát je
dále rezort obrany připraven posílit svou přítomnost na Balkáně v rámci alianční
mise KFOR v Kosovu, ve která aktuálně působí 8 specialistů AČR ve velení a štábu
mise. Uvedl, že vzhledem ke stále napjatým vztahům mezi Kosovem a republikou
Srbsko je i po více než 20 letech přítomnost jednotek NATO silným stabilizačním
prvkem pro celý region. Z tohoto důvodu bude AČR reflektovat na nabídku Itálie,
která  je  aktuálně  vedoucí  zemí  v této  misi,  posílit  schopnost  italské  jednotky
Carabinierů o příslušníky ve velení a četu Vojenské policie této jednotky, která by
působila v jejich organizační struktuře Military Support Unit. Dodal, že v případě
souhlasu dojde k navýšení počtu osob o 40 lidí, přičemž nasazení jednotky VP do
Kosova je plánováno k 1. červenci 2023 na dobu 6 měsíců s možností dalšího šesti
měsíčního působení i v roce 2024. Upřesnil, že strategickým cílem této jednotky
není pouze stabilizace a odstrašení, ale také zapojení do potírání organizovaného
zločinu a nelegální migrace v součinnosti a v podpoře místních autorit. 

Závěrem svého  vystoupení  genpor.  J.  Kopecký zmínil  prodloužení  působení
specialistů AČR pro operační oblast Irák a Kuvajt v rámci operací Enhanced NATO
Mission Iraq a Operation Inherent Resolve. Podotkl, že i s ohledem na nízké početní
zastoupení příslušníků AČR v obou misích, je účast AČR velice kladně a vysoce
hodnocena nejenom velením obou misí,  ale také NATO a iráckými ozbrojenými
silami. Dodal, že případné neschválení mandátu by znamenalo předčasné stažení
všech  devíti  příslušníků  AČR  z prostoru  nasazení,  přerušení  vzájemných
partnerských  vazeb  a  komplikace  pro  další  možné  zapojení  v tomto  regionu.
Zdůraznil,  že  i  přes  nestabilní  politickou  situaci  v Iráku  má  tato  země  velký
potenciál pro rozšíření další spolupráce. 

Úvodní slovo ještě doplnili náměstek J. Jireš a náčelník Vojenské policie plk. O.
Foltýn, který dodal, že nasazení Vojenské policie do mise KFOR je novou aktivitou
s novými parametry. Zmínil, že bezpečnostní situace se na Balkánském poloostrově
zhoršuje, přičemž balkánská cesta z hlediska migrace, drog, zbraní apod. přímo
ohrožuje  i  ČR.  Dodal,  že  Vojenská  policie  velmi  úzce  spolupracuje  s Národní
protidrogovou centrálou i s Policií ČR čili nepůjde pouze o spojenecký příspěvek do
mise KFOR, ale bude to i o přímý přínos pro bezpečnost ČR. 

Zpravodajem  byl  určen  místopředseda  výboru  J.  Flek,  který  přenesl
zpravodajskou zprávu. 

Následně  předseda  výboru  L.  Metnar  otevřel  obecnou  rozpravu  svým
příspěvkem a dále v ní se svými dotazy a připomínkami vystoupili poslanec L.
Wenzl a místopředseda výboru P. Růžička.

Reagovali ministryně obrany J. Černochová, náčelník VP plk. O. Foltýn.

Jelikož se v obecné rozpravě již nikdo další nepřihlásil,  předseda výboru L.
Metnar  ji  uzavřel,  otevřel  rozpravu  podrobnou,  v níž  vystoupil  zpravodaj
místopředseda  výboru  J.  Flek  a  přednesl  návrh  Usnesení  č.  85  (13/  0/  0)
/hlasování č. 2/ - Návrh na působení sil a prostředků rezortu Ministerstva obrany
na území členských států Evropské unie, v Iráku, Kuvajtu a Kosovu do roku 2024
s výhledem  na  rok  2025  a na  pobyt  příslušníků  ozbrojených  sil  Ukrajiny  a
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členských států EU na území České republiky do roku 2023 /sněmovní tisk č.
339/.

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 2.

K     bodu 3:  
4.  doplněk  k účasti  ozbrojených  sil  České  republiky  na  vojenských
cvičeních mimo území České republiky a účasti  ozbrojených sil  jiných
států na vojenských cvičeních na území  České republiky v roce 2022
/sněmovní tisk č. 338/.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 3 a požádal o úvodní
slovo ministryni obrany J. Černochovou. Ta uvedla, že čtvrtý doplněk je materiál,
kterým dochází ke schválení změn parametrů u jednoho již dříve schváleného
vojenského  cvičení  mimo  území  ČR  a  doplnění  jednoho  nového  vojenského
cvičení  rovněž  mimo území  ČR.  Upřesnila,  že  konkrétně  se  jedná  o  doplnění
nového cvičení Open Challenge 2022, které se uskutečnilo ve dnech 23. – 28.
října 2022 v Polsku, jehož cílem byla certifikace mezinárodních štábů operačního
velitelství  V4.  Dodala,  že  se  jedná  o  evropskou  bojovou  skupinu  k dovršení
mezinárodní  přípravy  a  dosažení  plných  operačních  schopností  V4  EU
Battlegroup. Doplnila, že cvičení se zúčastnilo do 15 příslušníků AČR. 

Dále  ministryně  obrany  J.  Černochová  sdělila,  že  dochází  k upřesnění
parametrů u jednoho již dříve schváleného cvičení, konkrétně cvičení Common
Challenge 2022, které se uskuteční na území Polska ve dnech 18. – 29. listopadu
2022 a zúčastní se ho 65 příslušníků AČR. Dodala, že cíl cvičení je obdobný jako u
cvičení  předchozího.  Závěrem zmínila,  že uvedená cvičení  budou financována
v rámci  schváleného  rozpočtu  Kapitoly  MO  na  rok  2022  bez  dodatečných
požadavků  na  jeho  navýšení  a materiál  byl  projednán  na  základě  povolené
výjimky ve zkráceném připomínkovém řízení s MZV a je předkládán bez rozporu. 

Úvodní  slovo  doplnil  genpor.  J.  Kopecký,  který  sdělil,  že  proces  přípravy
cvičení  se  zahraniční  účastí  byl  v tomto  roce  výrazně  ovlivněn  situací
v souvislosti  s  agresí  Ruské  federace  vůči  Ukrajině,  a  proto  bylo  nutné
přehodnotit přípravu a účast na cvičení V4 v bojovém uskupení EU V4 EUBG, kdy
jednotky  AČR  musí  projít  cvičeními  se  zaměřením  na  sladění  nadřízených
velitelství  a  se  silami  dalších  států  působících  v tomto  uskupení  a  k tomuto
provést  certifikaci  mezinárodních  štábů  V4  EUBG  k dovršení  mezinárodní
přípravy a k dosažení plných operačních schopností. 

Dále genpor. J. Kopecký zmínil cvičení Open Challenge 2022, jehož cílem je
provést  certifikaci  k vyhodnocení  bojové  pohotovosti  mezinárodních  štábů
operačního  velitelství  a  dosáhnout  plných  operačních  schopností  V4  EUBG  a
zvýšit tak schopnost součinnosti mnohonárodních jednotek při obraně aliančního
území  v konfliktu  vysoké  intenzity.  Doplnil,  že  cvičení  na  území  Polska  se
zúčastnilo 15 příslušníků z vybraných složek AČR. 

Zpravodajem  byl  určen  poslanec  L.  Wenzl,  který  přednesl  zpravodajskou
zprávu. 

Následně předseda výboru L.  Metnar otevřel  obecnou rozpravu,  do níž  se
nikdo nepřihlásil, proto ji předseda výboru uzavřel a otevřel rozpravu podrobnou,
v níž vystoupil  zpravodaj poslanec L. Wenzl a přednesl návrh  Usnesení č. 86
(13/ 0/ 0) /hlasování č. 3/ -  4. doplněk k účasti ozbrojených sil České republiky
na vojenských cvičeních mimo území České republiky a účasti  ozbrojených sil
jiných  států  na  vojenských  cvičeních  na  území  České  republiky  v roce  2022
/sněmovní tisk č. 338/.
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Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 3.

K     bodu 4:  
Informace Ministerstva obrany o koncepci vrtulníkového letectva.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 4. Jelikož byl v bodě č.
1 vznesen zástupci AČR požadavek na uzavření jednání, požádal předseda výboru
L. Metnar o načtení hostů, kteří mohou být jednání přítomni a nechal o požadavku a
hostech hlasovat (13/ 0/ 0) /hlasování č. 4/. Jednání výboru bylo uzavřeno. 

Předseda  výboru  L.  Metnar  otevřel  jednání  v  podrobné  rozpravě,  v níž
vystoupil zpravodaj místopředseda výboru J. Flek a přednesl návrh Usnesení č.
87  (13/  0/  0) /hlasování  č.  5/ -  Informace  Ministerstva  obrany  o koncepci
vrtulníkového letectva.

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 4.

K     bodu 5:
Informace AČR a MO o plánovaném nákupu ručních útočných granátů. 

Předseda výboru L. Metnar  zahájil projednávání bodu č. 5 a opět požádal o
úvodní slovo ministryni obrany J. Černochovou. Ta uvedla, že v roce 2017 zadal
rezort MO veřejnou zakázku na pořízení moderních útočných granátů a veřejná
zakázka byla zadána otevřenou soutěží v užším řízení podle zákona o zadávání
veřejných  zakázek.  Sdělila,  že  o  účast  se  přihlásili  čtyři  české  společnosti
a dodavatelem  na  základě  podané  nejnižší  nabídky  byla  společnost  Česká
zbrojovka a. s., která byla obchodním partnerem výrobce Rheinmetall. Dodala, že
dodávky nových granátů byly podle kupní smlouvy řádně a včas splněny v letech
2018 – 2019 v celkové hodnotě 192, 7 mil. Kč včetně DHP. 

Dále ministryně obrany J. Černochová sdělila, že rezort MO tak vytvořil nový
ucelený systém výcviku vojsk, zabezpečení strategickým vojenským materiálem
a  pro  pořízený  výrobek  granátu  vytvořil  unifikovaný  systém  udržitelnosti
životních cyklu touto vojenskou municí s výhledem na minimálně 30 let. Zmínila,
že AČR jako uživatel má velmi pozitivní zkušenosti s novými granáty s vysokou
spolehlivostí a naplněnost potřeby tímto materiálem je v současné době cca 16
% stanovených zásob. Dodala, že AČR v roce 2021 vznesla navazující požadavek
na  doplnění  skladových  zásob  munice  z důvodu  zabezpečení  bojové  činnosti.
Doplnila, že rezort MO vždy potřebuje bezmála půlmilionu těchto granátů podle i
zpracovaných koncepcí. 

Závěrem  svého  vystoupení  ministryně  obrany  J.  Černochová  uvedla,  že
logickou  úvahou  uživatele  je  i  požadavek  na  převedení  výroby  rakouského
granátu na území ČR, zvýšení podílů zapojení českého obranného průmyslu na
výrobě a tím posílení obranyschopnosti ČR, což dodavatel CZ Export Praha s. r. o.
ze skupiny Colt CZ Group SE, dříve tedy Česká zbrojovka, se kterou se v roce
2017 uzavírala smlouva, v předložené nabídce jednoznačně deklaroval. 

Úvodní  slovo  doplnil  náměstek  L.  Koudelka,  který  sdělil,  že  v roce  2016
ustanovený pracovní tým AČR definoval takticko-technické požadavky na nové
ruční granáty se záměrem zadat veřejnou zakázku dodávkami v letech 2018 –
2019. Dodal, že uživatelské požadavky na granát byly veřejně představeny v září
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2016 v rámci pyrotechnické konference a následně v říjnu roku 2016 se zástupci
sekce asociace obranného průmyslu tzv. muniční sekce. Dále sdělil, že koncem
ledna  roku  2017  byla  zahájena  veřejná  zakázka  zadaná  v užším řízení  podle
příslušného paragrafu zákona o zadávání veřejných zakázek. Upřesnil, že žádost
o účast v tomto zadávacím řízení podali 4 uchazeči: MPI Group, Česká zbrojovka,
STV Group a D-Technik a.  s.  Všichni  účastníci  tuto kvalifikaci  splnili,  následně
podali  i  finanční  nabídku  a  22.  prosince  2017  byla  uzavřena  kupní  smlouva
s dodavatelem Česká zbrojovka, který podal nabídku s nejnižší nabídkovou cenou
a to necelých 160 mil. Kč bez DPH. 

Dále náměstek L. Koudelka uvedl, že v letech 2018, 2019 byly realizovány
dodávky více než 200 tis. ostrých granátů, které byly bez jakýchkoliv problémů.
Následně  náměstek  L.  Koudelka  zmínil,  že  v roce  2018  byly  nové  granáty
zavedeny  do  používání  v rezortu  obrany,  stanoveny  výcvikové  osnovy
a vytvořeny  výukové  a  výcvikové  pomůcky.  Dodal,  že  nový  systém útočných
granátů  byl  komplexně  implementován  do  výcviku  a  taktických  postupů
ozbrojených složek. 

Poté náměstek L. Koudelka zmínil, že již v letech 2018 a 2019 byla do výroby
zapojena česká strategická společnost Explosia a. s., která do granátů dodávala
výkonnou  plastickou  trhavinu  a  na  základě  této  iniciační  spolupráce  mezi
rakouským výrobcem Rheinmetall,  dodavatelem Českou zbrojovkou a  Explosií
vznikly  další  projekty  vzájemné  spolupráce,  kdy  společnost  Explosia  se  stala
významným dodavatelem výbušnin pro skupinu Rheinmetall Munition. Náměstek
L. Koudelka také sdělil, že v roce 2021 představila skupina Colt CZ potenciální
projekt transferu výroby těchto ručních granátů na území ČR, na jehož základě
AČR vyhodnotila průšečík se svými potřebami a předložila vlastní nepokročitelné
parametry  budoucí  výroby.  Například  podmínění  přímé  kontroly  připravenosti
výroby,  technicko-organizační  audit  v provozovně,  výroba  na území  ČR přímo
v areálu VTÚ, výroba a zkouška ověřovací série, náklady prodávajícího. Dodal, že
s ohledem na předkládané finanční  zdroje bylo možné se k tomuto zavázat a
kupní  cena,  byla založena na předchozí  veřejné zakázce se zahrnutím vývoje
inflace. Minimální požadavek byl na odběr 250 tis. ks střepinového granátu pro
zabezpečení bojové činnosti AČR. Upřesnil, že v současnosti je v zadávacím řízení
navazující  veřejná  zakázka,  jejíž  předmětem  je  ve  smyslu  § 131  zákona  o
zadávání veřejných zakázek uzavření rámcové dohody na období let 2023 – 2027
na  základě  které  budou  realizovány  jednotlivé  dílčí  objednávky,  dodávky
útočných ručních granátů, jejich výcvikových ekvivalentů a výukového materiálu.
Doplnil, že maximální finanční limit plněný na základě této rámcové dohody činí
500 mil. Kč včetně DPH, jedná se tedy o nadlimitní veřejnou zakázku v oblasti
obrany a bezpečnosti podle § 187 zákona o zadávání veřejných zakázek, která je
zadávaná na základě obecné výjimky podle  § 29, tzn. podstatný bezpečnostní
zájem, a to přímým oslovením společnosti CZ Export Praha s. r. o. ze skupiny Colt
CZ, potažmo Česká zbrojovka, neboť je výrobcem předmětného zboží na základě
realizace transferu výroby na území ČR, což bylo jednou z podmínek pro naplnění
podstatného  bezpečnostního  zájmu  k zajištění  dodávek  munice  při  zhoršené
bezpečnostní situaci. 

Závěrem svého vystoupení náměstek L. Koudelka uvedl, že během jednání
byl vyjednán převod výroby základního typu granátu tj.  granátu střepinového,
který tvoří více než 95 % z celkového objemu zakázky na území ČR a to ve výši
60 %, přičemž původní přepokládaný objem byl  50 %. Upřesnil,  že konkrétně
bude na území ČR probíhat výroba těl granátů se střepinovou vložkou, výroba
trhaviny, její laborace, kompetenční laborace složky a expedice zboží a do výroby
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těchto  granátů  tak  budou  vedle  výrobce  CZ  Export  zapojeny  i  další  české
společnosti  jako CZ-  SKD Solutions a.  s.,  VTÚ a Explosia a.  s.  Dodal,  že  tuto
rámcovou dohodu předpokládá rezort MO uzavřít v polovině měsíce ledna 2023
po předložení informace vládě ČR.

Zpravodajem  byl  určen  místopředseda  výboru  P.  Růžička,  který  přednesl
zpravodajskou zprávu. 

Následně předseda výboru L.  Metnar otevřel  obecnou rozpravu,  v níž sám
vystoupil. 

Reagoval plk. P. Seman.  

Jelikož  se  nikdo další  do obecné  rozpravy  nepřihlásil,  předseda výboru  L.
Metnar  ji  uzavřel  a  otevřel  rozpravu  podrobnou,  v níž  vystoupil  zpravodaj
místopředseda výboru P. Růžička a přednesl návrh  Usnesení č. 88 (13/ 0/ 0)
/hlasování č. 6/ -  Informace AČR a MO o plánovaném nákupu ručních útočných
granátů. 

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 5.

K     bodu 6:
Koncepce a použití bezpilotních prostředků v Armádě ČR.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 6. Jelikož byl v bodě č.
1 vznesen zástupci AČR požadavek na uzavření jednání požádal předseda výboru L.
Metnar o načtení hostů, kteří mohou být jednání přítomni a nechal o požadavku a
hostech hlasovat (12/ 0/ 0) /hlasování č. 7/. Jednání výboru bylo uzavřeno. 

Předseda  výboru  L.  Metnar  otevřel  jednání  v  podrobné  rozpravě,  v níž
vystoupil  zpravodaj  místopředseda  výboru  J.  Hofmann  a  přednesl  návrh
Usnesení č. 89 (12/ 0/ 0) /hlasování č.  8/ -  Koncepce a použití  bezpilotních
prostředků v Armádě ČR.

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 6.

K     bodu 7:
Informace k vývoji na Ukrajině – uzavřené jednání. 

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání přerušeného bodu z minulé
schůze  výboru,  přivítal  ředitele  Vojenského  zpravodajství  genpor.  Ing.  Jana
Berouna,  ředitele  analytického  a  informačního  zpravodajství  VZ  plk.  gšt.  Ing.
Jiřího Paďoura a sdělil, že tento bod byl navržen s ohledem na aktuální situaci na
Ukrajině, aby byli členové výboru s danou situací a jejím vývojem seznámeni. 

Předseda výboru  L.  Metnar  dále  uvedl,  že  vzhledem k povaze  sdělovaných
informací požádal náměstek ministryně obrany D. Blažkovec o uzavření jednání ve
stupni utajení „D“. 

Poté předseda výboru L. Metnar nechal o uzavření jednání hlasovat s tím, že
bylo hlasováno i o přítomnosti hostů (náměstek ministryně obrany D. Blažkovec,
náměstek pro řízení sekce obranné politiky a strategie J. Jireš, náměstek pro řízení
sekce akvizic a vyzbrojování L. Koudelka, parlamentní zpravodaj MO R. Gaudyn,
náčelník  GŠ  AČR  genmjr.  K.  Řehka,  zástupce  ředitele  sekce  pro  zpravodajské
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zabezpečení AČR plk. P. Nakládal, ředitel VZ genpor. J. Beroun, ředitel analytického
odd.  VZ plk.  gšt.  J.  Paďour,  místopředseda PS  PČR J.  Bartošek,  předseda Stálé
komise pro kontrolu činnosti VZ R. Králíček, člen SK VZ P. Fifka, tajemnice SK VZ K.
Bartošová) /hlasování č. 9/ (12/ 0/ 0). Z uzavřeného jednání nebyl pořízen zvukový
záznam ani zápis.

Předseda  výboru  L.  Metnar  otevřel  jednání  v obecné  rozpravě,  ve  které
navrhl přerušení tohoto bodu pro příští schůze výboru. O návrhu nechal hlasovat
Usnesení č. 90 (9/ 0/ 0) /hlasování č. 9/ -  Informace k vývoji na Ukrajině –
uzavřené jednání.

          Tím bylo Usnesení přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání
bodu č. 7. 

K     bodu 8:
Termín a pořad příští schůze výboru pro obranu, různé.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 8 a sdělil, že příští
schůze výboru pro obranu se uskuteční dne 6. prosince 2022 /úterý/ od 13:00
hodin.

Poté  předseda  výboru  L.  Metnar  v bodě  různé  sdělil,  že  poslanec  M.
Ratiborský se 30. listopadu 2022 zúčastní v Bruselu meziparlamentního jednání,
které  pořádá  výbor  pro  zahraniční  věci  Evropského  parlamentu  a  dále
místopředseda výboru P.  Růžička se ve dnech 4.  –  5.  prosince 2022 zúčastní
v Bratislavě setkání  parlamentních výborů pro obranu a bezpečnost členských
zemí V4. 

Jelikož  v bodě  různé  již  nikdo  žádný  návrh  ani  požadavek  nepředložil,
předseda výboru L. Metnar bod ukončil a tím také ukončil i 19. schůzi výboru pro
obranu. 

Přílohy zápisu: 

1. Prezenční  listina  /uvedena jako příloha k zápisu  pouze  v analogové  (písemné)
podobě a je k dispozici v archivu Poslanecké sněmovny/.

2. Usnesení  č.  85,  86,  87,  88,  89,  90,  91  /uvedené jako příloha k zápisu  pouze
v analogové  (písemné)  podobě  a  jsou k dispozici  v archivu  Poslanecké
sněmovny/.

Zapsala: Eva Dostálová
Za správnost: Jiří Valtr

      Ing.  Michaela  OPLTOVÁ  v.  r.
Mgr. Lubomír METNAR v. r.
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               ověřovatelka
předseda

Výbor pro obranu PSP
19. schůze

22.11.2022 - 13:02:45

Hlasování č. 1

Schválení pořadu schůze.

Přítomno: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Pro Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Pro     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek: Pro     

ID hlasování: 1, schůze č. 19, čas 13:02:46

10



Výbor pro obranu PSP
19. schůze

22.11.2022 - 13:33:24

Hlasování č. 2

Návrh na půs. sil a prostř. MO v EU, Iráku, Kuvajtu a Kosovu /ST 339/.

Přítomno: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Pro Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Pro     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek: Pro     

ID hlasování: 2, schůze č. 19, čas 13:33:24

Výbor pro obranu PSP
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19. schůze
22.11.2022 - 13:44:07

Hlasování č. 3

4. doplněk k účasti OS ČR na voj. cv. /ST 338/.

Přítomno: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Pro Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Pro     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek: Pro     

ID hlasování: 3, schůze č. 19, čas 13:44:08

Výbor pro obranu PSP
19. schůze

22.11.2022 - 13:46:34
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Hlasování č. 4

Info MO o koncepci vrtul. letectva.

Přítomno: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Pro Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Pro     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek: Pro     

ID hlasování: 4, schůze č. 19, čas 13:46:35

Výbor pro obranu PSP
19. schůze

22.11.2022 - 14:31:38

Hlasování č. 5
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Info MO o koncepci vrtul. letectva.

Přítomno: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Pro Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Pro     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek: Pro     

ID hlasování: 5, schůze č. 19, čas 14:31:39

Výbor pro obranu PSP
19. schůze

22.11.2022 - 14:47:34

Hlasování č. 6

Info AČR a MO o plán. Nákupu ručních útoč. granátů.
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Přítomno: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Pro Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Pro     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek: Pro     

ID hlasování: 6, schůze č. 19, čas 14:47:35

Výbor pro obranu PSP
19. schůze

22.11.2022 - 14:49:47

Hlasování č. 7

Koncepce a použití bezpilot. prostř. v AČR.
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Přítomno: 13 Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Pro Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Nehlasoval     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek: Pro     

ID hlasování: 7, schůze č. 19, čas 14:49:48

Výbor pro obranu PSP
19. schůze

22.11.2022 - 15:51:26

Hlasování č. 8

Koncepce a použití bezpilot. prostř. v AČR.
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Přítomno: 12 Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Pro Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Pro     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 8, schůze č. 19, čas 15:51:27

Výbor pro obranu PSP
19. schůze

22.11.2022 - 16:05:28

Hlasování č. 9
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Info k vývoji na Ukrajině – uzavřené jednání.

Přítomno: 12 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 2, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Nehlasoval Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pavel Růžička: Nehlasoval Lubomír Wenzl: Pro

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Nehlasoval     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 9, schůze č. 19, čas 16:05:29

Výbor pro obranu PSP
19. schůze

22.11.2022 - 17:49:38

Hlasování č. 10

Info k vývoji na Ukrajině – uzavřené jednání.

Přítomno: 12 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
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ANO (Pro: 2, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Nehlasoval Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pavel Růžička: Nehlasoval Lubomír Wenzl: Pro

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Nehlasoval     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 10, schůze č. 19, čas 17:49:39
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